
Z á p i s č.9 

z jednání Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené dne 16.09.2013 

Přítomni : Ing. Antonín Levíček, Ing. Milan Letev, Lenka Kristová, Zdeněk Teller,  

                  RNDr. Jiří Konicar  

Omluven : Ladislav Dvořák, Bc. Jiří Obršlík 

Hosté : Ladislav Kocáb, Jan Musil 

 

a/Problematika Exekutivy : 

- na schůzi byl přizván předseda disciplinární subkomise pan Jan Musil, který podal informaci  

  o závěrech jednání subkomise za uplynulé období, jeho zpráva byla vzata na vědomí, 

  současně byl požádán, aby se zúčastňoval schůzí E JmKSH a poskytoval informace o 

  činnosti subkomise, zápisy ze schůzí E JmKSH včetně pozvánky bude pravidelně dostávat 

  elektronicky 

 - Ing. Antonín Levíček předložil návrh dohody na vypořádání závazků mezi Jihomoravskou  

   KO ČUS a Českým svazem házené za rok 2012 a návrh smlouvy o součinnosti mezi  

   Jihomoravskou KO ČUS a Českým svazem házené platné od r.2013, 

   vzhledem k některým nejasnostem uvedených ve smlouvě o vypořádání závazků v roce  

   2012 bude vyvoláno jednání s manažerem KO ČUS panem Koudelkou za účelem odstranění  

   nepřesností, zejména některých účetních položek, jednání povede Ing. Antonín Levíček 

- RNDr. Jiří Konicar podal zprávu o výsledcích jednání Rady KO ČUS konaného dne  

  16.09.2013, především není dořešen způsob přidělování dotací od Jihomoravského krajského  

   úřadu, toto zásadním způsobem ovlivňuje činnost krajské organizace, ale také stanovování  

   poplatků jednotlivých krajských svazů, které musí ze svých rozpočtů dotovat základní  

   potřeby KO ČUS, jedná se zejména o nájem kancelářských prostor a úhrady spotřeby  

   energií, dále byl projednán plán činnosti KO ČUS na rok 2014, který mimo jiné  

   předpokládá i poskytování finančních prostředků krajským svazům na mládež  z dotace  

   Jihomoravského krajského úřadu 



 - Ing. Antonín Levíček poskytl pracovníku KO ČUS panu Melichárkovi podklady pro  

   připravované “Centrum talentované mládeže na jižní Moravě“ včetně Finanční  

   rozvahy, které mají sloužit jako podklad při rozdělování dotaci poskytovaných JMK              

 - Ladislav Dvořák oznámil svoji rezignaci na funkci člena Exekutivy /komise trenérsko- 

   metodické/, po diskusi bylo rozhodnuto tuto funkci zatím neobsazovat a činnost rozdělit  

   mezi ostatní členy Exekutivy, bylo dohodnuto uspořádat na přelomu listopadu a prosince  

   tohoto roku  doškolení trenérů licence C, dále je třeba zjistit na ČSH možnost provedení  

   školení nových trenérů licence, pokud možno ještě v tomto roce, pomoc pro tyto akce  

   projedná Ing. Antonín Levíček s odstupujícím Ladislavem Dvořákem. 

 

b/Problematika soutěžní komise : 

- HK Ivančice požádaly, aby brankářka družstva žákyň mohla startovat v kategorii mladších  

  žáků za B družstvo, soutěžní řád to pro tuto kategorii nezakazuje, z toho důvodu byla žádost 

  odsouhlasena   

 - Ing Milan Letev předložil seznam licenčních poplatků oddílů na ročník 2013/2014 a je třeba  

   zjistit na ČSH u paní Železňákové, které oddíly dosud licence neuhradili 

 

c/Problematika komise rozhodčích : 

- dne 06.09.2013 proběhlo doškolení rozhodčích licence C v Brně za účasti 23 rozhodčích, 

  dosud není provedena úhrada lektorů pánů Novotného a Horáčka 

 

d/Problematika komise mládeže 

- u ekonomky KO ČUS paní Bednářové bylo zjištěno, že dosud nebyla finančně uzavřena 

  „Olympiáda mládeže“, na účtu není vyčerpáno 6434,-Kč a při tom nebylo uhrazeno cestovné  

  chlapců na výběrové srazy, vyúčtování musí být provedeno do 30.09.2013, pak budou zbylé 

   prostředky vráceny, ukládá se paní Kristové vyúčtování ihned dokončit 

 



e/Různé 

- TJ Sokol Újezd u Brna požádal o mimořádnou dotaci 7000,-Kč na nově založený dívčí  

   oddíl, po diskusi byla žádost o dotaci schválena, vyplacení požadované částky z rozpočtu  

   JmKSH 

 

 

Příští schůze Exekutivy JmKSH  se bude konat v pondělí  14.10.2013  v 16:00 hod.                   

v restauraci Vegas Club.                                                                  

                                                          Zapsal: RNDr. Jiří Konicar 


